



寶翠園  
THE BELCHER'S

The Management Office of The Belcher's  
Management Office, Tower 1, Podium,  
The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong.  
Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

檔案編號：BEL/MO/2022/02/040N

日期：2022年2月14日

致：寶翠園各業戶  
由：寶翠園管理處

有關：外判保安員初步陽性個案

根據定期檢測結果，管理處今早得悉3名外判保安員證實檢測結果初步呈陽性，該3名保安員已即時安排離開本屋苑。他們負責一般屋苑外圍巡邏工作及保安崗位，最後一天上班日期為2月13日。該3名保安員於當值期間有佩戴口罩及遵守有關防疫措施，管理處已安排所有員工接受病毒測試，並已即時安排屋苑全面清潔及消毒他們的工作地點及公用設施。

鑑於近日新型冠狀病毒陽性檢測個案不斷上升，管理處高度關注相關情況，亦已提醒所有外判員工及職員須注意個人衛生，並時刻提高警覺。如發現身體不適，必須馬上求醫。

最後，管理處亦會繼續實行嚴格的防疫措施及公共設施的清潔消毒。若有進一步消息，將會向各業戶更新資訊。

如有任何查詢，歡迎致電2542 7238與管理處職員聯絡。

敬希垂注！

VC/et

此通告將張貼直至另行通知





寶翠園  
THE BELCHER'S

The Management Office of The Belcher's  
Management Office, Tower 1, Podium,  
The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong.  
Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

Our Ref.: BEL/MO/2022/02/040N

Date : 14 February 2022

To : All Owners/Occupants of The Belcher's  
From : Management Office of The Belcher's

**Re: Outsourced security guard test preliminarily positive for COVID-19**

According to the regular test result, the Management Office was informed this morning that 3 outsourced security guard had been tested preliminarily positive for COVID-19 and they have been arranged to leave the estate instantly. They are responsible for patrolling and manning the guard counters, last performed duties on 13 February 2022. The said outsourced security guards had been wearing face masks and observing relevant infection control measures while on duty. The Management Office has arranged all staff to undergo COVID-19 testing, and also to conduct thorough cleaning and sterilization at their working areas and public utilities in the estate.

Due to the rapid increase in number of COVID-19 cases, the Management Office is highly concerned about latest situation. Staff are reminded to pay attention to personal hygiene and to stay vigilant. They should seek medical advice immediately if feeling unwell.

Lastly, the Management Office will continue to step up anti-epidemic measures and strengthen the cleaning and disinfection work at public areas. Once we have any further information, we will inform and update our residents.

Should you have any queries, please feel free to contact the Management Office at 2542 7238.

Thank you for your kind attention.

TC/et

Post until further notice

